
On he estudiat i treballat? 

Sóc Educador Social habilitat pel CEESC. Vaig 
Diplomar-me en Treball Social a la Universitat 
de Barcelona, també vaig iniciar els estudis de 
Sociologia, i em vaig especialitzar en Estudis Socials 
i Culturals per la UOC. Vaig ser alumne de l’Escola 
Sant Miquel i de l’Institut Francesc Macià de Cornellà.

Sempre he treballat en projectes i serveis vinculats 
a l’educació, la cultura i els serveis socials per 
empreses i entitats privades i pel sector públic. He 
treballat com a Treballador Social a l’Ajuntament del 
Prat i com a tècnic d’educació de l’Ajuntament de 
Badalona. Vaig ser Coordinador de l’Àrea d’Educació 
de l’Ajuntament de Badalona i assessor de la 
Diputació de Barcelona. Participo en els Consells 
de Govern de diferents entitats d’avaluació i recerca 
universitària com el Consorci per a la Investigació i 
Avaluació de Polítiques Públiques (Ivàlua), l’Institut 
d’Estudis Regionals i Metropolitansde Barcelona 
(IERM) i  l’Institut de Ciències Polítiques i Socials. 

També vaig treballat com educador al Casal de Joves 
de Castelldefels, en diversos Programes de Garantia 
Social per a joves, al Centre Obert infantil i juvenil de 
Sant Cosme, i a diversos Centres de Justícia Juvenil 
de la Generalitat de Catalunya  

Quina relació he tingut amb el 
moviment associatiu de Cornellà, 
Catalunya i la resta de l’Estat?

Fa molts anys que estic vinculat als moviments 
d’educació en el lleure, com a nen, monitor, 
formador i ara com a pare. Com a monitor de lleure 
vaig col.laborar amb diverses entitats d’esplai de la 
ciutat com els esplais Mowgli i Gavina. 

Vaig ser secretari de l’Associació d’Estudiants 
TNT de l’IES Francesc Macià i responsable 

d’ensenyament mitjà de Catalunya a l’Associació 
d’Estudiants Progressistes (AEP). Durant uns 

quants anys vaig ser Secretari del Consell 
de la joventut i la infància de Cornellà 

(CJIC) i com a responsable del 
programa d’Objecció de Consciència 
al Servei Militar Obligatòri del CJIC 
vaig participà de la comissió de 
Pau i desarmament del Consell 
Nacional de la Joventut de 
Catalunya i del Consell de la 
Joventut d’Espanya.

La meva relació amb la Cooperació al 
desenvolupament s’inicià a l’Institut durant la primera 
guerra del Golf Pèrsic, i posteriorment he participat en 
diverses organitzacions locals i nacionals en projectes 
a Amèrica Llatina, Orient Mitjà i al Sàhara Occidental. 
He estat Vicepresident de l’Associació de Cooperació 
amb el Sud (ACSUR) a Catalunya.

Jugador i entrenador de Bàsquet de diferents clubs de 
Cornellà (CB Cornellà i AEJ Riera), he fet de president 
i secretari de l’Associació Esportiva Joventut Riera.

Sóc president d’ICV del Baix Llobregat i membre de 
la Comissió Executiva Nacional. Vaig ser responsable 
de Joves amb Iniciativa al Baix Llobregat i membre de 
l’Equip Coordinador Nacional. Membre del Consell 
Nacional d’ICV des de 1996. 

Quines responsabilitats institucionals 
he tingut?

Regidor delegat de Serveis Socials de l’Ajuntament 
de Cornellà de 1999-2002 i Conseller del Consell 
Comarcal del Baix Llobregat del 2002 al 2003, vaig 
tornar a ser escollir regidor al 2007, i fins l’actualitat 
sóc el  Portaveu d’ICV a l’Ajuntament i membre de 
les comissions d’Economia i Societat, Patrimoni i 
Polítiques de Ciutadania.

Des de 2007 he compatibilitzat la responsabilitat de 
regidor amb la de Diputat a la Diputació de Barcelona. 
Sóc el Portaveu del grup d’ICV-EUiA-EPM, membre 
de Comissió Executiva i Junta Govern i vocal de les  
Comissions d’Hisenda i Recursos Interns, Esports, 
Benestar Social i Desenvolupament Econòmic.

Com a Diputat sóc Membre de diferents organismes 
com el Consorci del Barri de la Mina, el Parc Agrari 
del Baix Llobregat i l’Agència d’Ecologia Urbana de 
Barcelona.

ARNAU
FUNES
ROMERO

“Coneixem Cornellà 
i creiem que a la ciutat 
hi ha molt bones 
idees i propostes 
a incorporar per 
millorar-la. Tots i totes 
SOM Cornellà” 

4 notes 
per saber 
millor qui 
sóc!

Cornellanenc militant 
i inquiet de 34 anys. 
Pare d’una nena i un nen, 
m’apassionen la història 
i el bàsquet. A diferència 
de molta gent de la meva 
generació, he tingut la sort 
de poder quedar-me a viure 
a Cornellà. 




